
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 11/11/2020 

Του:  Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 
 
ΠΡΟΣ:  Την κ. Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 
 
 
ΘΕΜΑ: «΄Ιδρυση Μουσικού Σχολείου στην Ηγουμενίτσα» 
 
 
Κυρία Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με πληροφορίες κατοίκων της Ηγουμενίτσας, καθώς και με τοπικά 

δημοσιεύματα ηλεκτρονικού τύπου της 9ης Νοεμβρίου 2020, το Δημοτικό Συμβούλιο 

Ηγουμενίτσας εξέδωσε ομόφωνη απόφαση, προκειμένου να διεκδικήσει την ίδρυση και 

λειτουργία Μουσικού Σχολείου στην πόλη. Με γνώμονα την βούληση των φιλόμουσων 

μαθητών της ακριτικής περιοχής να αναπτύξουν τις μουσικές τους δεξιότητες, να 

δημιουργήσουν μουσική, καθώς και να διαφυλάξουν την παραδοσιακή μουσική της 

περιοχής τους και εν γένει την μουσική τους κληρονομιά, το αίτημα κρίνεται αναγκαίο 

προς υλοποίηση, καθώς, αποτελεί μεγάλη επιθυμία και κατοίκων της πόλης. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται η κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να προβείτε στις απαραίτητες ενέργειες, προκειμένου να λειτουργήσει από 
την επόμενη σχολική χρονιά το Μουσικό Σχολείο Ηγουμενίτσας; 

 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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